
Nemecká výslovnosť a pravopis :)
1. Podstatné mená píšeme v nemčine s veľkým začiatočným písmenom. Napr. Mann, Frau, Kind atď.

2. Prízvuk býva v nemčine spravidla na prvej slabike. V koncovej slabike – er je e, takže sa sa vyslovuje slabo.
S nasledujúcim r splýva na temný zvuk, v ktorom sa r takmer stráca: Richter, Winter – richta, winta.

3. V nemčine sa na označenie dĺžky samohlásky nepoužíva dĺžeň. Dĺžka sa označuje zdvojem samohlásky
(See) alebo dvojhláskou ie (hier).

4. V nemčine sa označuje dlhá samohláska niekedy následným h. Toto h sa nečíta, ale samohláska je dlhá.
Napr. ihr, sehr.

5. Dlhé sú často prízvučné kmeňové samohlásky na konci slova (wo, so) a pred jedinou samohláskou (er,
hoch).

6. Samohlásky e, o sa vyslovujú ako zavreté samohlásky, t. j. e sa blíži k í (sehr), o sa blíži k ú (wo, groβ).
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